
فوتبال ایران

 پورموسوی: بسته بازی می کردیم
سه گل نمی خوردیم

رفســـنجان  مـــس  ســـرمربی   پورموســـوی  ســـیروس 
دربـــاره شکســـت تیمش مقابـــل پرســـپولیس می گوید: 
»مســـئولیت ایـــن شکســـت با مـــن اســـت و عذرخواهی 
می کنـــم و مقصـــر هســـتم. می خواســـتیم بقای مـــان در 
لیـــگ برتـــر را قطعی کنیـــم اما این اتفـــاق نیفتـــاد و باید 
امیـــدوار به دو مســـابقه بعدی باشـــیم. در دو دیدار آینده 
جبـــران می کنیـــم. نیمـــه اول بـــا سیســـتم 2-5-3 وارد 
زمیـــن شـــدیم و در نیمـــه دوم 1-3-2-4. مشـــکل تیـــم ما 
ایـــن اســـت کـــه وقتـــی گل اول را می خوریم همـــه چیز را 
از دســـت می دهیم و هنوز موفق نشـــده ایم این مشـــکل 
را حـــل کنیـــم. ضمـــن اینکه بضاعـــت تیم مـــا در حدی 
اســـت کـــه بازیکنان جـــوان را به عنـــوان یـــار تعویضی به 
زمیـــن فرســـتادم اما ببینید پرســـپولیس چـــه بازیکنانی 
را روانـــه زمیـــن کرد. اگر بســـته بـــازی می کردیم ســـه گل 
نمی خوردیـــم، ضمن اینکه مصدومیـــت چند بازیکن نیز 
مـــا را دچار مشـــکل کرده بود. بـــا وجود ایـــن از بازیکنانم 
تشـــکر می  کنم که با همه تـــوان بازی کردند.« او با اشـــاره 
به حواشـــی پیرامون باشـــگاهش اینطور می گوید: »یکی 
از پیشکســـوتان به من پیام داده و گفته بود که در باشگاه 
بـــذر نفاق می پاشـــند، وقتـــی چنین حرفی زده می شـــود 
شـــک نکنید ایـــن موضوع وجود دارد آن هـــم در حالی که 
ما بـــه دنبال اتحاد هســـتیم. باختیم و دوســـت ندارم در 
این بـــاره حـــرف بزنـــم. ابتدا بایـــد ماندن مـــان در لیگ را 

قطعی و ســـپس بـــه آینده فکـــر کنیم.«

تکراری تر از سریال های تلویزیونی

ساکت الهامی دوباره استعفا داد
ســـاکت الهامی ســـرمربی تیـــم فوتبـــال نســـاجی پس از 
تســـاوی خانگی تیمـــش مقابل هـــوادار تهران از ســـمت 
خـــود اســـتعفا داد. نســـاجی مازنـــدران لیگ امســـال را با 
ســـاکت الهامی شـــروع کرد و در نیمه فصل این ســـرمربی 
از ســـمت خود اســـتعفا داد. هنوز مدیران باشگاه نساجی 
مازندران به صورت رســـمی نســـبت به اســـتعفای ســـاکت 
الهامـــی کـــه در برخی رســـانه ها انتشـــار یافته،  واکنشـــی 
نشـــان نداده انـــد. بســـیاری از هـــواداران خشـــمگین تیم 
نســـاجی مازنـــدران هـــم پنجشنبه شـــب و پس از کســـب 
تســـاوی تیمشـــان در بازی خانگی برابر تیم انتهای جدولی 
هوادار تهران مقابل اتوبـــوس بازیکنان و کادرفنی این تیم 
تجمع و بشـــدت از عملکرد ضعیف آنان در این فصل گلایه 
و انتقـــاد کردنـــد. این تســـاوی در حالی بـــرای دو تیم ثبت 
شـــد که هوادار با این تســـاوی به لیگ دســـته یک ســـقوط 
کـــرد و شـــانس تیم نســـاجی نیز بـــرای بقا در لیـــگ برتر با 
توجه بـــه دو بازی باقی مانده تا پایان لیـــگ برتر با تیم های 
تراکتـــور و ذوب آهن به حداقل رســـید. ایزد ســـیف الله پور 
قائم مقام باشـــگاه نســـاجی در این باره می گوید: »الهامی 
بعـــد از بـــازی به صورت شـــفاهی اســـتعفای خـــود را به ما 
اعـــلام کرد. هنـــوز به این موضـــوع رســـیدگی نکرده ایم.«

ادعای مالک شهرراز شیراز

از همه مربیان لیگ برتر بهترم
آرش فریدونـــی مالـــک باشـــگاه شـــهرراز شـــیراز که این 
هفته توانســـت پیکان مدعـــی را در تهـــران متوقف کند، 
در جدیدتریـــن مصاحبه خـــود ادعایی جنجالی را مطرح 
کـــرد: »مـــن دانـــش مربیگـــری دارم و معتقـــدم از تمام 
مربیـــان لیـــگ برتر بالاتر هســـتم. در چهار بازی هشـــت 
امتیـــاز گرفتـــم و تیمـــی که پنـــج باخت پیاپی داشـــت را 
ســـامان دادم. بعـــد از شـــش جلســـه محرومیـــت آمدم 
و یـــک فوتبـــال فراتـــر از فوتبـــال ایـــران و لیگ برتـــر بازی 
کردیـــم.« او در واکنـــش بـــه اینکـــه دقیقاً چه ســـمتی در 
باشـــگاه شـــهرراز دارد، اینطـــور پاســـخ می دهـــد: »مـــن 
همزمـــان مالـــک، مدیرعامل، ســـرمربی و مدیر رســـانه 
باشـــگاه هســـتم. برخی نمی خواهنـــد این افتخـــار برای 
کشـــور ایجاد شـــود که یک نفر بتواند این مسئولیت ها را 
با هم داشـــته باشـــد. اما ما با وجود همه مشکلات، نشان 
دادیـــم که توانایی داریم. دوســـتانی کـــه نمی خواهند ما 
در فوتبـــال باشـــیم، بروند ببینند ناعدالتی تـــا چه اندازه 
حـــق ما را خورده اســـت. آقـــای داود مهابـــادی از روزی که 
آمدند، خودشـــان همـــه تصمیمات را می گیرنـــد و ما هم 

کنارشـــان هستیم.«

 فجرسپاسی در فارس، اصفهان 
یا کرمان بازی می کند

حســـن کریمـــی مدیرعامل فجرسپاســـی دربـــاره صعود 
احتمالـــی فجرسپاســـی شـــیراز بـــه لیگ برتـــر می گوید: 
»کارمـــان را بـــرای ایـــن فصل خیلـــی زود آغـــاز کردیم. 90 
درصـــد فجر نســـبت به فصـــل پیـــش تغییر کـــرده بود و 
تیم را از صفر بســـتیم. با انتخاب پیـــروز قربانی به عنوان 
ســـرمربی، گام بزرگی برای موفقیت تیم برداشـــته شـــد و 
با حمایت هیأت مدیره، مشـــکلی بابت پشـــتیبانی از تیم 
نداشـــتیم. تلاش می کنیم قربانی را حفظ کنیم، اما این 
مســـأله به توافق دوجانبه بســـتگی دارد. پس از آن تلاش 
می کنیم با نظر ســـرمربی، بازیکنـــان جدیدی به خدمت 
بگیریـــم.« او دربـــاره میزبانی تیمش در لیـــگ برتر اینطور 
می گوید: »بازسازی ورزشـــگاه پارس تنها دغدغه ماست. 
وقت بســـیار کمی داریم و نیازمند اقدام جهادی هستیم. 
اگر نتـــوان در فـــارس میزبانی کـــرد، مجبور هســـتیم در 
اســـتان های همجوار یعنی اصفهان یا کرمان بازی کنیم. 
در دیدار با مس شـــهر بابـــک 15 هزار هوادار به ورزشـــگاه 

آمدند و به کســـی هم توهین نشـــد.«
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آواز قوی انزلی در شامگاه یازدهم اردیبهشت برای بهمن صالح نیا

خداحافظ آقای پدر

آواز قـــو عبارتـــی اســـتعاری بـــرای آخرین ژســـت، 
تـــلاش یـــا اجـــرای درســـت قبـــل از مـــرگ یـــا 
بازنشســـتگی اســـت. ایـــن عبـــارت بـــه یـــک باور 
باســـتانی اشـــاره دارد کـــه قوهـــا درســـت قبـــل از 
مرگ شـــان آواز زیبایی می خوانند، چرا که بیشتر 
عمرشـــان ســـاکت بوده انـــد. حـــالا پـــدر فوتبال 
گیـــلان چـــه زیبـــا ایـــن آواز را بـــا به جا گذاشـــتن 

میراثـــی بـــزرگ اجـــرا کرد.
نـــه خـــان ده بالا بود نـــه ده پاییـــن. او بهمن خان 
صالح نیـــا پدرفوتبال انزلی یا بهتـــر بگوییم گیلان 
بـــود. به همان انـــدازه که نام مرحـــوم پورحیدری 
همیشـــه در تاریخ استقلال جاودانه خواهد ماند، 
نـــام ملـــوان و بهمـــن صالح نیـــا هم جدانشـــدنی 

. ست ا
او را بایـــد بنیانگـــذار ملـــوان دانســـت. در همان 
ســـال هایی که قرمزهای پایتخت نیمکت شـــان را 

بدون علـــی پروین غیرقابل باور می دانســـتند، در 
انزلـــی هم ملـــوان بدون صالح نیا باورش ســـخت 
بود. عشـــق واقعی به قوی ســـپید ســـبب شـــد که 
او از ســـال 52 تا 77 شـــخصاً به طور مداوم هدایت 

ایـــن تیم ریشـــه دار و قدیمی را بـــه عهده بگیرد.
دســـتیاری فرانـــک اوفـــارل در تیـــم ملـــی فوتبال 
ایـــران، قهرمانـــی بـــا ملـــوان در اولیـــن دوره جام 
حذفـــی بـــا شکســـت 4–1 تراکتورســـازی تبریـــز، 
قهرمانـــی در جـــام حذفی با شکســـت اســـتقلال 
در فینـــال رقابت هـــا در دهـــه ۶0، قهرمـــان جـــام 
حذفـــی در ســـال های 55، ۶5 و۶9، فینالیســـت 
جام حذفـــی در ســـال های ۶7،۶6و۷0، حضور در 
جام باشـــگاه های آســـیا و همچنین دستیار پرویز 
دهـــداری در تیـــم ملـــی فوتبـــال ایران بخشـــی از 

افتخـــارات زنده یـــاد بهمـــن صالح نیـــا بود.
امـــا اگـــر انزلی را غـــرق در مانم می بینیـــم قطعاً به 
خاطـــر افتخاراتـــی که او برای ملوان کســـب کرده، 
نیســـت. ملوانی که گفتـــه می شـــد در همان بدو 
تأســـیس نامش از ســـه گزینـــه آرتمیـــس، ملوان 
و باینـــدر انتخـــاب شـــد. انزلی چی ها و هـــواداران 
ملـــوان امروز عـــزادار عزیزی هســـتند کـــه تا پای 
جان عاشـــقانه کنار تیمش ایســـتاد. او در همین 
روزهـــای پایانـــی با هر شـــرایطی بود خـــودش را به 

محل تمرین و ســـکوهای ورزشـــگاه پیرشهر انزلی 
می رســـاند تـــا به عنوان هـــوادار انـــرژی مثبتش را 
ع ســـرمربی فعلی و یکی  بـــه تیم بدهـــد. مازیار زار
از صدهـــا شـــاگرد صالح نیـــا وقتـــی در تمرین تیم 
حاضر شد در توصیف اســـتاد خطاب به شاگردان 
جوانـــش ایـــن طور حـــق مطلـــب را ادا کـــرد: »اگر 
ملـــوان زنده اســـت بـــه خاطر حضـــور بهمن خان 
بـــوده و به معنـــای واقعی ملوان بدون نام ایشـــان 

مفهومـــی ندارد.«
تمـــام نام هـــای بزرگی کـــه در همه این ســـال ها از 
فوتبال ملوان شـــنیدیم همه افتخار شاگردی اش 
را داشـــتند. غفـــور جهانی، عزیز اســـپندار، جاوید 
جهانگیری، نصرت ایراندوست، فرهاد پورغلامی، 
ســـیروس قایقـــران، محمـــد احمـــدزاده، محمد 
ع، پژمان نـــوری و... . صالح نیا  حبیبـــی، مازیار زار
فقط یـــک مربی فوتبال نبـــود. او آمـــوزگاری برای 
تمام نســـل های فوتبالـــی ملوان بوده و هســـت. 
عشـــق و علاقه به تیم، صبوری در مقابل بســـیاری 
از ناملایمـــات نـــام او را جاودانه تـــر خواهـــد کرد. 
صالح نیا با اصحاب رســـانه هم ارتباط کاری بســـیار 
خوبی داشـــت. یادمان نمی رود در روزهای سخت 
ملـــوان، او بـــا صبـــر و حوصلـــه پاســـخگوی تمام 
ابهامات بود. حالا شـــنیده شـــده که با پیشـــنهاد 

و نامه نگاری باشـــگاه ملـــوان بندرانزلی و موافقت 
کمیته نامگـــذاری و تغییر نام معابر بندرانزلی، نام 

خیابان جنب اســـتادیوم تختی انزلی به »خیابان 
بهمـــن صالح نیـــا« تغییر یافت.

گزارش یک

حسین برزگر یاری
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تحت تأثیر گرماسقوط هوادارتساوی زیر باران

دو تیـــم از همـــان ابتدا فوتبال خوبـــی را به نمایش گذاشـــتند. چادرملو در اولین 
موقعیت خطرناکش به گل رســـید. دقیقه 20هادی حبیبی نژاد روی یک ارســـال با 
ضربه دقیق بغل پا دروازه فولاد را باز کرد. شش دقیقه بعد ضربه برگردان زاده عطار 
با اختلاف از کنار دروازه به بیرون رفت. دقیقه 41 ضربه ســـر خطرناک اسدبیگی با 
واکنش خوب حجت صدقی در دو مرحله مهار شد. تیم سعید اخباری با برتری در 
نیمه اول به رختکن رفت. اما شـــروع طوفانی فولاد در ابتدای نیمه دوم گل تساوی 
را برای شـــان به همراه داشت. دقیقه 48 حرکت پا به توپ ساسان انصاری با پاس 
برای کاظمی همراه شد و با سرنگون شدن این بازیکن پنالتی به سود خوزستانی ها 
اعلام شد. ساسان انصاری از روی نقطه پنالتی برخلاف حرکت صدقی توپ را وارد 
دروازه کرد و بازی را به تساوی کشاند. در دقیقه 58 چادرملو بهترین فرصت را برای 
گل برتری از دست داد. استارت سریع علی خدادادی او را در موقعیت تک به تک قرار 
داد و ضربه این بازیکن با اختلاف کم از کنار دروازه فولاد خوزستان به بیرون رفت. 
دقیقه ۶3 حرکت سریع ساسان انصاری از سمت راست با ضربه او همراه شد و باز 
هم صدقی مانع گلزنی فولادی ها شد. بارش شدید باران برای دقایقی در بازی وقفه 
ایجاد کرد. دقیقه 85 بازیکنان چادرملو فشار زیادی روی دروازه فولاد وارد کردند اما 
مدافعان یکی بعد از دیگری توپ را دفع می کردند. دقیقه 90 خطای مشکوک روی 
بازیکن چادرملو مورد بررسی کمک داوران ویدیویی قرار گرفت و مشخص شد که 

خطا خارج از محوطه اتفاق افتاده است.

نساجی فقط باید در این بازی خانگی حریفش را شکست می داد تا امیدهایش در 
روز شکســـت مس رفسنجان پر رنگ تر باقی بماند. دقیقه 20 ارسال یامگا به دهانه 
دروازه در حالی از مقابل پای زامهران عبور کرد که برای تبدیل شـــدن به گل، فقط 
یک اشاره نیاز داشت. دقیقه 28 ارسال یامگا می رفت که به شکلی مستقیم تبدیل 
به گل شـــود اما آرشا شـــکوری با هوشـــیاری توپ را در اختیار گرفت. دقیقه 41 فرار 
داریوش شـــجاعیان از پشت مدافعان حریف، او را در موقعیت تک به تک قرار داد 
امـــا خروج به موقع لوآن پولی اجازه نـــداد کاری از پیش ببرد و پولی به خوبی توپ 
را در اختیـــار گرفت. در حالی که داور در دقیقه ۶2 به ســـود نســـاجی اعلام پنالتی 
کـــرد اما کمک داور اعلام آفســـاید کرد و این تصمیم از ســـوی کمک داور ویدیویی 
هم مورد تأیید قرار گرفت. دقیقه ۷1 آریا برزگر به شـــکلی باورنکردنی فرصت مسلم 
گلزنی در دهانه دروازه حریف را از دست داد. این گل از سوی کمک داور ویدیویی، 
آفساید گرفته شد. دقیقه 82 سیامک نعمتی در فرصت خوب گلزنی قرار گرفت اما 
نتوانست از آن استفاده کند. ضربه او به زیر توپ باعث شد موقعیت از دست برود. 
دقیقه ۷+90 تیم هوادار می رفت روی ضد حمله به گل برسد اما واکنش دیدنی لوآن 
پولی توانست معصومی بازیکن هوادار را ناکام بگذارد. با این تساوی سقوط هوادار 
به لیگ دســـته اول قطعی شده اســـت. آنها اگر دو بازی بعدی شان را هم با پیروزی 
پشت ســـر بگذارند به دلیل شکســـت در بازی رودررو مقابل مس رفسنجان هیچ 

شانسی برای بقا نخواهند داشت.

شاید به دلیل گرمای شدید اهواز و اینکه هواداران استقلال خوزستان نگرانی بابت 
ســـقوط ندارند، استقبال قابل توجهی را از این تیم به عمل نیاوردند. شرایط آب و 
هوایی بر کیفیت کار دو تیم تأثیر مســـتقیم گذاشته بود و به همین دلیل بازیکنان 
دو تیم ســـه مرتبه به کنار زمین آمدند و با نوشیدن آب رفع تشنگی کردند. میزبان 
در این مسابقه نونس و بیفوما را به دلیل چهار اخطاره شدن و محرومیت در اختیار 
نداشت. اما اتفاق عجیب قبل از شروع بازی رخ داد. زمانی که بازی به دلیل پارگی 
تور دروازه با ۶ دقیقه تأخیر آغاز شـــد و در اقدامی عجیب با بســـت های پلاستیکی 
پارگی تور ترمیم شـــد. پیش از شروع مسابقه محمود مطلق زاده کاپیتان استقلال 
خوزستان که به دلیل اعتراض به مطالبات در اختیار باشگاه قرار گرفته بود، بشدت 
از سمت هواداران تشویق شد. دقیقه 2۷ ارسال های خطرناک بازیکنان خیبر چند 
موقعیت نصف  و نیمه روی دروازه اســـتقلال خوزستان ایجاد کرد. دقیقه 35 شوت 
سنگین محمدی از راه دور بعد از برخورد به زمین به سختی توسط گوهری مهار شد. 
بازی در نیمه دوم هم کیفیت خوبی نداشـــت و دروازه بان های دو تیم کم کارترین 
بازیکنان میدان بودند. شاید برای مربیان دو تیم بهتر این باشد که در این دو بازی 
باقی مانده بیشـــتر به جوان تر های تیم شـــان بازی دهند. البته آنها در هفته پایانی 
بازی های حساسی برابر حریفان شان پیش رو دارند که اگر تکلیف قهرمانی و سقوط 
دومین تیم مشـــخص نشده باشد باید با تمام نفرات شان به میدان بروند تا حرف 

و حدیثی به وجود نیاید.

بیست و چهارمین دوره لیگ برتر روزهای 
آخر را ســـپری می کند و دو بازی بیشـــتر از 
این دوره از رقابت ها باقی نمانده اســـت. 
نســـاجی مازندران روزهای خوبی در این 
دوره از رقابت ها نداشت و سیر نزولی این 
تیـــم همچنان ادامه دارد. پس از برگزاری 
هفتـــه بیســـت و هشـــتم ایـــن رقابت ها، 
نســـاجی مازندران بهترین فرصت را برای 
خـــارج کـــردن خـــود از محوطـــه خطر در 

اختیار داشـــت. بازی با قعرنشین جدول 
رده بنـــدی یعنی تیم هوادار می توانســـت 
مازنی ها را بیش از هر زمانی امیدوار به بقا 
در لیگ برتر نماید، اما تســـاوی شاگردان 
الهامی در خانه خودشان مقابل قعرنشین 
همـــه امیدها را برای آنها از بین برد و حالا 
بـــا ناامیدی کامل بایـــد در دو بازی آخر به 
میدان بروند. با این شرایط نساجی در دو 
بازی باقی مانـــده باید به مصاف تیم های 

تراکتور در تبریز و ذوب آهن برود. با فرض 
اینکه نســـاجی هر دو بازی باقی مانده را با 
پیروزی پشـــت ســـر بگـــذارد، می تواند در 

پایان لیگ برتر 28 امتیازی شود.
هوادار با نتیجه هفته بیست و هشتم یکی 
از تیم های سقوط   کرده به حساب می آید. 
شـــمس آذر قزوین هم با 29 امتیاز در رده 
ســـیزدهم جزو تیم هایی اســـت که ادامه 
حضورشان در لیگ برتر قطعی شده است. 

در این بین رقابت بین مس رفســـنجان و 
نساجی خواهد بود. وضعیت نساجی که 
کاملاً مشخص است و اما مس رفسنجان 
در رده چهاردهم 2۷ امتیازی است. مس 
رفسنجان در ادامه باید به مصاف تیم های 
ذوب آهن در اصفهان و خیبر خرم آباد برود 
کـــه حداقـــل روی کاغذ بازی های بســـیار 
آسان تری نسبت به نساجی دارد. اما این 
وضعیت در حالی اســـت که نساجی برای 
ماندن در لیگ برتر به هر شش امتیاز باقی 
مانده نیاز دارد ولی مس رفسنجان حتی 
با کســـب یک امتیاز از شـــش امتیاز باقی 

مانده، در لیگ برتر خواهد ماند.

اگـــر این اتفاق رخ دهد یعنی نســـاجی هر 
شش امتیاز را کسب کند و مس فقط یک 
امتیاز از شـــش امتیاز را به دست بیاورد، 
هـــر دو تیم 28 امتیازی خواهند شـــد، که 
در این صـــورت بازی هـــای رو در رو ملاک 
خواهد بود. مس رفسنجان در بازی رفت 
موفق شـــده نساجی را با یک گل شکست 
دهد و بازی برگشـــت دو تیم هم با تساوی 
صفر بر صفر به پایان رســـیده است که به 
این ترتیـــب باز مس رفســـنجان در لیگ 
برتر باقی خواهد ماند. در چنین شرایطی 
شاید بتوان به جرأت گفت که مازنی ها در 
همین هفته بیســـت و هشتم از لیگ برتر 

خداحافظی کردند و امید چندانی به ادامه 
حضور آنها نیســـت. این اتفاقات در حالی 
رخ داده که نساجی بارها می توانست خود 
را از محوطه سقوط نجات دهد اما این تیم 
با توجه به مشکلات عدیده ای که داشت، 
هرگز از ایـــن فرصت ها و به تعبیری پاس 
گل ها اســـتفاده نکـــرد. نمونه اش باخت 
مس رفســـنجان در همین هفته بیســـت 
و هشـــتم مقابل پرســـپولیس بود که اگر 
نســـاجی می توانســـت مقابل قعرنشـــین 
برنده از زمین خارج شـــود، می توانست با 
شـــرایط بســـیار بهتری در دو هفته پایانی 

به میدان برود.

وقتی نساجی پاس ها را گل نمی کند

خداحافظی قریب الوقوع مازنی ها از لیگ برتر

مرحله نیمه نهایی جام حذفی 
پنجشنبه 1404/03/01

19:00 ..................... گل گهرسیرجان – ملوان 
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19:00 .............. استقلال – صنعت نفت آبادان 

برنامه جام حذفی

اخباری: بابت خودزنی متأسفمخلیفه اصل: آینده بیفوما و باشگاه مهم استگل محمدی: تیم داوری برنده بازی بودند
یحیی گل محمدی ســـرمربی فولاد درباره تساوی 

تیمـــش مقابـــل چادرملـــو می گوید: »بـــازی را 
بد شـــروع کردیـــم و در مجمـــوع نتیجه ای که 
می خواســـتیم را نتوانســـتیم کســـب کنیـــم. 
اشتباهات زنجیره ای زیادی داشتیم، نیمه اول 
خیلی برای ما بد بود و از نوع بازی واقعاً ناراحت 
و عصبانی هستم. نیمه دوم خوب عمل کردیم و 

توانستیم فولاد باشیم و مبتنی بر حفظ و گردش 
توپ بازی را انجام دهیم. اســـتفاده از فضای پشت 

دفاع با کار ترکیبی هدف ما در بازی بود که در نیمه دوم 
به آن رســـیدیم.« او درباره قطع شدن سیستم کمک داور ویدیویی اینطور می گوید: 
»در هر صورت بازی برنده ای نداشـــت اما تیـــم داوری برنده این بازی بودند. قضاوت 
 VAR فوق العاده ای داشـــتند ولی متأسفانه اتفاقاتی که در جریان بازی با قطع شدن
افتاد به نظرم سرعت بازی را کم کرد و این وقفه ها در شأن فوتبال ایران نیست. بازی 
قبلی هم متأســـفانه به نوع دیگری این اتفاق رخ داد که خیلی در روند بازی اثر منفی 
می گذارد. امیدوارم مســـئولان فدراسیون نسبت به این مسائل حساسیت بیشتری 
نشان دهند و در جهت رفع این مشکلات تلاش بیشتری انجام دهند.« گل محمدی 
درباره کیفیت چمن ورزشـــگاه شهید نصیری می گوید: »بحث کیفیت چمن مسابقه 
هم وجود دارد که به نظرم لیاقت فوتبال یزد بیشتر از آن است و این کیفیت برای لیگ 
برتر ما خوب نیست. شرایط را باید به سمتی ببریم که همه تیم ها چمن خوبی داشته 
باشند و این به کیفیت بازی هر دو تیم اضافه می کند. امیدوارم فدراسیون نسبت به 

این مسائل حساس باشد. چمن باکیفیت حق هر مربی و تیمی است.«

امیر خلیفه اصل ســـرمربی استقلال خوزستان 
درباره تساوی تیمش خیبر خرم آباد می گوید: 
»نیمـــه اول، نیمه خیبر بود ولی در نیمه دوم 
بازیکنانم خیلی خوب بازی را شـــروع کردند 
و توانســـتیم موقعیت هـــای متعـــددی خلق 
کنیم ولی مثل بازی های قبلی نتوانســـتیم از 
فرصت هایمان اســـتفاده کنیم. از دقیقه ۷0 

بـــه بعد بازیکنانم از نظر بدنی کم آوردند چرا که 
متأسفانه پس از بازی با ذوب آهن که چهار روز تیم 

تعطیل بود چهار روز دیگر هم بازیکنانم تمرین نکردند و 
همین نیز در تیم ما تأثیرگذار بود. اما برای استقلال خوزستان و فوتبال خوزستان 
خوشـــایند نیســـت که بابت این یک امتیاز خوشحال باشـــیم و باید بهتر از این کار 
می کردیم و برنده از زمین خارج می شدیم.« او درباره آینده بیفوما اینطور می گوید: 
»هر مربی و باشگاهی دوست دارد بازیکنی مثل بیفوما را نگه دارد اما برای من آینده 
باشگاه و آینده این بازیکن اهمیت دارد. بیفوما بازیکن بزرگی است و وقتی پیشنهاد 
دارد، من فکر می کنم باشگاه باید بهترین تصمیم را بگیرد که هم به نفع باشگاه و هم 
به نفع بازیکن باشد.« او درباره اخراج موقت دو بازیکنش از سوی باشگاه و تشویق 
آنها از طرف هواداران می گوید: »بازیکن سالاری در تیمی که من سرمربی آن باشم 
هیچ وقت رقم نخواهد خورد. خط قرمز من و همکارانم نظم و انضباط است و تا پای 
جان روی این موضوع تأکید دارم. من به نظر هواداران احترام می گذارم اما این دو 
بازیکن در اختیار کمیته انضباطی باشگاه قرار دارند و هر تصمیمی درباره آنها گرفته 

شود به من ابلاغ و بعد درباره آن تصمیم خواهم گرفت.«

سعید اخباری ســـرمربی چادرملو درباره تساوی 
تیمـــش مقابـــل فولادخوزســـتان می گویـــد: 
»اصلی ترین برنده این بازی بانوان تماشـــاگر 
بودند، این روند را ان شـــاالله در ســـال آینده 
حفـــظ می کنیـــم تـــا هیچ وقـــت شـــرمنده 
هواداران نباشـــیم. در نیمه اول بهتر بودیم، 

در شـــروع نیمـــه دوم اشـــتباه کردیـــم و گل 
خوردیم و متأســـف هســـتم بابت خودزنی که 

صـــورت گرفـــت. آنچـــه ما دیدیـــم این بـــود که با 
زرنگی پنالتی گرفته شـــد. دوربین ها نبودند و خودزنی  

کردیـــم. در انتهای فصل برای تیم هایی که میانه جدول هســـتند ســـخت اســـت 
که بازیکنان را از نظر انگیزشـــی بـــالا نگه دارند. گویا صدا و ســـیما همکاری نکرده 
و دوربین هـــا قطع شـــده بودنـــد. از اول فصل گفتیـــم VAR آورده شـــود و ممکن 
بـــود در صحنه پنالتی داور نظـــر خود را برگرداند. آقای زمانی در بازی پرســـپولیس 
بـــا ذوب آهن با VAR پنالتی تشـــخیص نـــداد اما در اینجا بلافاصله تشـــخیص داد 
کـــه حتماً چیزی دیده اســـت. امیدوارم بـــه این قضیه ورود کنند. از دســـت صدا و 
سیما ناراحت هســـتم.« اخباری درباره امکانات ورزش استان یزد اینطور می گوید: 
»آبروی یک اســـتان ممکن اســـت با بـــازی فوتبال احیا شـــود. بازی با اســـتقلال و 
پرســـپولیس قطعاً میلیون ها بیننده دارد. ابتدا از زمین لطمه دیدیم و بازیکن مان 
در اول فصـــل رباط پاره کرد. دوربین های ما خوب نیســـت و باید فکری شـــود. هر 
جایی هم کمک می خواهیم می گویند که شـــما چادرملو هســـتید و خودتان حل 
کنیـــد. من خودم را یک شـــهروند یزدی می دانم. امیدوارم مســـئولان ورود کنند.«
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